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Z A P I S N I K
sa 190. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 26. veljače 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Gordana Piskač,  pročelnica JUO, Indira Rački
Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i
financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i
promet, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda
TZ Grada Delnica, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući starijima“, Zvezdana Jerković,
ravnateljica Dječjeg vrtića Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik
GSC  Delnice,  Nikolina  Muhvić,  službenica  Stručne  službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada,
samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Mirna  Janeš,  Dragan  Abramović  umjesto  kojeg
sjednici prisustvuje Dražen Rački, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo,
Tomislav Mrle umjesto kojeg prisustvuje Nikolina Muhvić. 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

MIRNA JANEŠ
- U PGŽ, na sastanku Vijeća seniora, kvalitetno je prezentiran rad Udruge. Sve je bilo medijski 

popraćeno. Uz Udrugu Ž.A.R. izlagači su bili još i ravnatelji domova za stare i nemoćne osobe
iz Volovskog i Kantride. Zaključeno je da su obje pomoći neophodne.

- Zaprimanje zamolbi za posao gerontodomaćice. Do danas je zaprimljeno 17 zamolbi preko 
javnih radova. Uz zamolbu bilo je potrebno dostaviti potvrdu o nekažnjavanju, potvrdu HZZZ,
dokaz da kandidat ima SSS. U ponedjeljak će se donijeti konačna odluka.

- Izrada godišnjih izvještaja prema PGŽ.
- Posla ima puno, ovoga tjedna najviša koncentracija bila je na ogrijevu.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Aktivnosti vezane na atletiku u Vrtiću.
- Na sjednici Odgajateljskog vijeća dogovorene su teme vezane na obilježavanje Dana Vrtića, a 

odnose se na sportske, likovne, glazbene aktivnosti, eko kviz, kazališna predstava te 
rođendanska torta.

- Održan je sastanak ravnatelja s područja PGŽ s Hrvatskim sportskim savezom na temu Dječje 
olimpijade.

PETAR HRG
- Održan je sastanak s HŽ.
- Izrada prijedloga i programa za Delničku adventsku bajku 2016. godine.
- Održan je sastanak s GSS po pitanju aplikacije marketinških aktivnosti.
- U pripremi je natječaj za vizualni identitet delničkog trolista.
- Održan je sastanak sa zapovjednikom PP Delnice na temu korištenja podrumskog prostora u 

objektu TZ.
- Uspostavljen je kontakt s tvrtkom koja se bavi izradom žardinjera.



- Aktivnosti vezane uz itinerar za Gorski kotar. Radi se o programu 5-dnevnog putovanja za 
brand menadžere i vlasnike turističkih agencija što plaća HTZ, i TZ Grada Delnica. Uključit 
ćemo sve najatraktivnije lokacije kako bi oni mogli dalje prodavati sadržaj.

- Organizacija prijema g. Pelcla – maratonca.
- Kontakt s Hrvatskim šumama radi obilježavanja Dana šuma.

HRVOJE ZATEZALO
- Demontaža drvenih kućica i ostale opreme koja je služila za Advent.
- Popravak klupa na ljubavnoj stazi.
- Čišćenje snijega.
- Pražnjenje kanti na području Grada Delnica.
- Analiza stanja kontejnera  na grobljima i njihovo pražnjenje.
- Plac i čišćenje nakon placa.
- Popravljen je mali kamion.
- Čišćenje parka, ulica, trgova, dječjih igrališta.
- Displej koji iz Broda na Kupi treba preseliti u Delnice demontirat će se uz uvjete koje treba 

poštovati s obzirom na to da je nabavljen kroz program „Zelena ljepotica“.

DAVORKA GRGURIĆ
- Javna rasvjeta: u utorak je od 16,30 sati do 22,30 izvršena provjera na terenu u Delnicama,

Turkima,  Kuželju,  Brodu  na  Kupi,  Iševnici,  Zalesini,  Crnom  Lugu  i  Lučicama.  Bilo  je
nekoliko sitnih korekcija.  Pitanje je do kada uvažavati  primjedbe jer  sustav funkcionira, a
ušteda bi se trebala vidjeti drugi mjesec. Uštimavaju se detalji i pokušava se napraviti tako da
ljudi budu zadovoljni ali da bude i uštede. Usput je izdan nalog za popravak javne rasvjete, a
bilo je i 5 intervencija nakon kojih su kvarovi popravljeni.

- Poslana su rješenja za komunalnu naknadu prema izmjerama na terenu, uplatnice se printaju i
tijekom ožujka poslat  će se na adrese.  Uplate idu kvartalno.  Od svih ovih rješenja  – 370
ukupno, kvartalno povećanje manje je od 17.000 kuna. Građani plaćaju oko 880.000 kuna
godišnje što nije niti pola iznosa za čišćenje snijega, a gdje je još održavanje cesta, javnih
površina, groblja. U velikoj smo nevolji što se tiče komunalne naknade i potreba koje imamo.

- Dovršena je dokumentacija za nadmetanje za Šetalište I. G. Kovačića, potrebno je dogovoriti
rokove dostave ponuda. Sljedeći tjedan ide natječaj putem oglasnika javne nabave i ukoliko
sve bude u redu rekonstrukcija bi mogla započeti u svibnju.

- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća.
- Odlazak u Turke radi pomirbe susjeda kako bi se mogao napraviti odvodni kanal na ulazu u

Turke koji stvara problem objektima a dolazi i do izlijevanja velike količine vode u polje.
- Iskolčenje za ucrtavanje ceste u Lučicama, Lučička cesta.
- Sporazum s PGŽ za Prirodoslovni muzej.
- Izdana je suglasnost za radove HEP-a u Razlogama radi kabliranja.
- Analiza računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Priprema i sastanak Radne skupine za strateški razvoj Grada Delnica.
- Kolegica Kajfeš prisustvuje seminaru na temu upravljanja imovinom.
- Rješenja za nezakonito izgrađene zgrade i komunalni doprinos.
- Uviđaj u Brodu na Kupi radi prijave da postoji prijetnja da će se stabla srušiti kod groblja.
- Očevid u romskom naselju u Zapolju Brodskom gdje je deponiran opasni otpad kao ulja i

slično, gdje je puno automobila, bijele tehnike. Izdan je nalog da se prostor očisti u roku od 7
dana, u protivnom ide prijava Inspekciji zaštite okoliša.

- Zimska služba: svjedoci smo toga da je snijeg padao, ne puno ali trebalo je očistiti prometnice,
posipati ih jer smo dužni omogućiti prolaz i prometovanje. Radi se o velikim troškovima i pri
kraju smo s planiranim sredstvima za zimsku službu za ovu godinu. Pritisci ljudi su veliki,
naučeni  su na puno,  na čisto,  na prohodne putove.  Jako se osjeti  nedostatak sredstava od
države za komunalnu naknadu. Gradonačelnik: nogostupi i parkirališta ne mogu se više čistiti.
Ukoliko netko želi uslugu čišćenja morat će ju platit. Također, bit će komentara da ove zime
snijega zapravo nije niti bilo ali je bilo posipavanja solju i sipinom kako ne bi došlo do sudara.



Ne smijemo zaboraviti da nas još čeka kraj ove godine – studeni i prosinac kada će isto trebati
čistiti snijeg.

- Konzultacije  za  rekonstrukciju  stadiona  i  projektnu  dokumentaciju.  Gradonačelnik  je  dao
prijedlog da bi  se s  dvorane skupljala  voda u spremnik koji  bi  bio izvor za  napajanje za
zasnježenje skijaške staze. Ukoliko je to moguće bilo bi dobro da se predvidi izgradnja jednog
takvog infrastrukturnog projekta uz uređenje nogometnog igrališta.

- Intervencije na udarnim rupama.
- Pronađen je počinitelj koji je srušio semafor. Semafor je popravljen.
- Ističe problem čišćenja snijega na Vučniku. Naime u jednom dijelu naselja dolazi do šteta, dio

ceste je na privatnom vlasništvu, kuće su dobile dozvolu bez da imaju legitiman pristup do
objekta, a nalaze se između željezničke pruge i državne ceste. Prema Zakonu o nerazvrstanim
cestama  Grad bi  mogao  upisati  javno  dobro  u  vlasništvu  Grada  Delnica  ali  to  bi  moglo
izazvati bunt, a prostor je uzak, preuzak za kamion. Gradonačelnik je zatražio da se između
koncesionara i vlasnika pokuša postići kompromis, ako je moguće da barem približno budu
zadovoljni jedan i drugi. Zadužuju se Stručne službe razgovarati sa njima i pokušati pronaći
adekvatno rješenje. Osim toga, za uske ulice potrebno je poslati  prilagođeno vozilo,  a ne
veliki kamion s ralicom.

GORDANA PISKAČ
- Za  Muzej  je  izvršena  korekcija  glavnog  projekta  koji  je  predan  urbanizmu  za  izdavanje

građevne dozvole. 
- I dalje traju konzultacije s planerima izrade UPU-a, nedostaje tekstualni dio, usklađuje se zona

klizališta i kuglane.
- U dogovoru s restauratoricom napravit će se analiza boje pogrebne kočije kako bi se dobila

okvirna cijena obnove i restauracije.
- Komunikacija  s  Ministarstvom  kulture  u  svezi  muzeja,  potrebno  je  poslati  podnesak

Muzejskom  vijeću  da  utvrdi  da  li  imamo  uvjete  za  muzej.  Znamo  da  moramo  imati
zaposlenika koji  mora  biti  povjesničar  umjetnosti  ili  kustos  – to  je  struka koja  ima svoja
pravila, položene ispite za taj posao, potrebno iskustvo. Muzeologinji je potrebno dostaviti
podatak o vrsti muzeja koji se namjerava oformiti.

- Dogovorena  je  dinamika  ceste  Kendar  oko  izrade  glavnog  projekta.  U  fazi  je  izdavanje
dozvole i tada slijedi predaja glavnog te izrada geodetskog projekta.

- Dobivena je suglasnost prometnog rješenja kod hotela Risnjak.
- Za opremu knjižnice još nije dobivena povratna informacija vezana za troškovnik.
- Prema projektantskim cijenama troškovnik za uređenje parka iznosi oko 2.600.000 kuna, u to

ulazi  glavna  staza,  staza  iz  Supilove  do  klizališta,  dječje  igralište,  sječa  suhih  stabala,
orezivanje. Velik dio troška odnosi se na dječje igralište.

- Na cesti u Lučicama bio je uvid, vlasnici susjednih parcela bili su nazočni te je napravljen
prijedlog parcele ceste i proširenje od 2 metra u svrhu budućeg trotoara jer je cesta prometna i
dužni smo napraviti pješački dio.

- Još uvijek nije dobiveno pismo namjere od Hrvatskih voda za otkup poslovnog prostora u
zgradi kuglane pa ta odluka neće ići u ovu sjednicu Gradskog vijeća.

- Ponuda jedne firme koja bi izradila prijavu ceste Kovačeva voda za EU sredstva iznosi čak
150.000 kuna što ju čini  neprihvatljivom te će Grad u suradnji  s  Hrvatskim šumama sam
odraditi prijavu na mjeru 4.3.

- Održan je sastanak s projektantom na temu punionice za električna vozila čime bi  ušli  na
europsku kartu punionica. Problem je što u proračunu nemamo sredstva za tu namjenu osim
ukoliko  predlagatelj  isfinancira  troškove,  tada  ponuda  postaje  prihvatljiva  s  time  da  60%
sredstava osigura Fond za zaštitu okoliša. 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Popunjavanje upitnika o fiskalnoj odgovornosti.
- Dovršena je godišnja statistika za narodne knjižnice. 
- Pripremljeni su materijali za sjednicu Gradskog vijeća.
- Odrađena je radijska emisija.



- Izvršena je e-narudžba.
- Stručna obrada građe. 
- Izrađen je troškovnik opreme i poslan u JUO.
- Povodom Dana materinskog jezika i Dana Nacionalne i sveučilišne knjižnice prigodno je 

uređen pano.
- Aktivnosti oko blokade sadržaja na netu.
- Suradnja s dr. znanosti s kojom čitamo štićenicima staračkog doma. 
- Radionice Udruge Dotepenac.
- Upućuje na problem šahte ispred knjižnice koja se izlijeva i problem neovlaštenog uklanjanja 

plakata na oglasnoj ploči pored mljekomata.

ĐULIO JUSUFI
- Na stranicama grada objavljene su sve javne nabave, bagatelne nabave, sponzorstva i donacije

te  svi  ugovori  koji  su  sklopljeni  u  gradu.  Linkovi  su  poslani  UDU  koji  ih  prosljeđuje
Ministarstvu pravosuđa.

- Predaja konsolidacijskih financijskih izvještaja Fini.
- Aktivnosti  vezane  za  izvršenje  programa,  usklađivanje  prihoda  i  rashoda  te  izvora

financiranja.
- Popunjen je obrazac o udjelima JLS prema trgovačkim društvima i ustanovama.
- Komunikacija s HABOR-om vezano za dopunu ugovora.
- Izrađena je izlazna faktura i poslana osobi koja je uništila semafor.
- Sa zajednicom sportova sklopljen je ugovor o sufinanciranju.
- Upitnik o fiskalnoj odgovornosti te komunikacija s proračunskim korisnicima.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Održana je sjednica Socijalnog vijeća, slijedi izrada rješenja.
- Javne potrebe – otvaranje prijava.
- Rad na Odluci o kriterijima dodjele nekretnina u vlasništvu grada na korištenje udrugama.
- Izrada ugovora za financiranje javnih potreba u sportu.
- Pripremljeni su materijali za raspisivanje poziva za vježbenika.
- Izrađena su rješenja za radna mjesta.
- Radi se na tehničkoj pripremi znanstveno-tehničkog skupa.
- Dobiveno je pravomoćno rješenje za izdvajanje iz šumsko gospodarske osnove zemljišta u 

Poslovnoj zoni Kendar – potrebno je uknjižiti vlasništvo.
- Prijava poreza na promet nekretnina za dvije stranke.
- U Gučem Selu riješen je nesporazum oko vlasništva.

DAVORIN KLOBUČAR
- Revizija, unutarnja kontrola PGŽ u GSC.
- Održana je sjednica NO.
- Primijećene su pojačane aktivnosti na klizalištu.
- Subotom se održava škola klizanja.
- U ponedjeljak se gasi postrojenje klizališta prema odluci Uprave.

DRAŽEN ABRAMOVIĆ
- Intervencija nije bilo.
- Servis ručnih pumpi – brentača.
- Krpanje cijevi, čišćenje hidranata od snijega.
- Predaja Plana rada za ovu godinu.
- Predaja upitnika o fiskalnoj odgovornosti.
- Održana je sjednica Upravnog odbora DVD-a.
- Prisustvovanje skupštini DVD-a u Jelenskoj.

Dovršeno u 9,20 sati.



Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


